
Zpráva revizní komise JmŠS za rok 2021 

 

 
Revizní komise (RK) ve složení David Hampel (předseda), Jan Gorčák a Josef Lahodný na základě e-

mailové komunikace sestavila tuto zprávu pro Konferenci JmŠS. 

 

RK konstatuje: 

 

• Aktuální vedení JmŠS ani Revizní komise JmŠS stále není zapsáno do Spolkového rejstříku. 

Dokumenty jsou dle všeho shromážděny, probíhá sběr posledních údajů.  

 

• RK avizovala kontrolu čerpání rozpočtu JmŠS za rok 2021 (spolu s dalšími dokumenty 

a financemi) v lednu 2022. RK obdržela přehled čerpání rozpočtu JmŠS za rok 2021 až 12. 6. 

2022 ve večerních hodinách, což vylučuje kontrolu tohoto dokumentu a znemožňuje celkovou 

kontrolu hospodaření JmŠS za přítomnosti všech členů RK JmŠS. 

 

 

RK navrhuje: 

 

• Na základě ostudných okolností turnaje ve Valticích formalizovat přidělení pořádání akcí také 

v rámci Komise mládeže JmŠS a sepsat smlouvu s pořadatelem akce, kde bude specifikováno, kdo 

konkrétně je pořadatelem a jaké má povinnosti - pro vzory lze sáhnout ke smlouvám u krajských 

soutěží dospělých.  

 

 

Kontrola usnesení Konference JmŠS 2021: 

 

• Zpráva předsedkyně na Konferenci JmŠS 2021 stále není vložena na web. (Na webu není ani 

zpráva Komise rozhodčích JmŠS 2021.) 

 

• Doporučení RK JmŠS ohledně rozpočtů je zapracováno jen částečně. 

 

• Anketa o zápočtu KPII družstev na FRL byla realizována a vyhodnocena. 

 

 

Závěrem: 

 

RK JmŠS je znepokojena nečinností předsedkyně JmŠS a hospodáře JmŠS, která mimo jiné vede ke 

zmatkům v organizaci záležitostí potřebných pro chod JmŠS a znemožňuje provádět RK JmŠS 

kontrolní činnost – zejména kontrolu hospodaření JmŠS. 

 

 

 

 

V Brně dne 12. 6. 2022                                                                doc. Mgr. David Hampel, Ph.D.  

                                                                                                                      předseda RK  


